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Ylöjärven seuraparlamentti 
 
Aika: To 17.8.2023 klo 17.30-19.15, Ylöjärven uimahallin kabinetti 
 
Kokouksessa paikalla:  

 

Sini Aalto, Ylöjärven kaupunki  

Jyrki Tanhuanpää, Ylöjärven kaupunki 

Heikki Puttonen, Ylöjärven kaupunki          

Hugo Haukkala, Nuorisovaltuuston edustaja 
Ari Uusikartano, Shotokan karateseura (vpj) 

Sanna Sintonen, Goodwill Riders 

Juha Koljonen, Ylöjärven Ryhti 

Juha Kanto, Ylöjärven Ilves(Pj) 

Maria Nummela, Ylöjärven Isku 
Timo Mäkinen, Ylöjärven urheilijat 
Erkki Lahtinen, Mutala Jr. 
Arja Sonne, Ylöjärven Pallo 
Raimo Lepistö, Ylöjärven Olkkoset 

 

1. Kokouksen avaus ja paikallaolijoiden toteaminen 
- Puheenjohtaja avaa kokouksen 

 
2. Seuraesittely  

- Olkkosista Raimo Lepistö kertoi seuran historiasta ja toiminnasta. 
 

3. Lautakuntien sekä liikuntapalveluiden ja ulkoliikunta-alueiden ajankohtaiset 
 

- Liikuntapäällikkö esitteli hyvinvointilautakunnan esityslistaa 22.8.2023 

• Seuraparlamentti haluaa lähettää lautakunnalle terveisinä, että se katsoo, että Aron rannan 
alueella liikunnan kehittäminen on keskeinen asia Aron rannan kaavaluonnoksessa. ”Aron 
rannan käyttötarkoituksen säilyttäminen on tärkeää” 
 

- Liikuntapalveluiden ajankohtaisia asioita ovat mm. 

• Vuorovaraukset jatkossa ainoastaan Timmin kautta niin sisä- kuin ulkoliikuntapaikkoihin. 
Vakiovuorojen haku jatkossa edelleen vanhan mallin mukaisesti. Asiasta on juuri lähetetty 
seuroille infokirje. 

• Uusi yrittäjä on aloittanut Urheilutalolla elokuun alussa. Kahvioyrittäjällä on yksinoikeus 
kahviotoimintaa talon sisätiloissa, joten turnauskahvioita ym. ei voi seurat järjestää. 
Yrittäjään on aina hyvä olla yhteydessä ja ilmoittaa tulevista tapahtumista ja toiveista. Asiasta 
keskusteltiin ja liikuntapäällikkö kannusti keksimään vaihtoehtoisia tapoja varainhankintaa 
urheilutalon tapahtumissa. 
 

- Tekninen lautakunta ja ulkoliikunta-alueiden ajankohtaisista kertoi työmaapäällikkö.  

• Siltatien ulkokenttien rakentaminen jatkuu. Ensi vuoden loka-marraskuussa mahdollisesti 
valmista. Pesäpallokentän tekonurmen värin valinta lähiaikoina. YPA saa lähettää 
ehdotuksensa työmaapäällikölle. 

 
4. MAPSTO 

 
Hyvinvointilautakunta on pyytänyt seuraparlamentilta lausuntoa MAPSTO 2024-2028 -asiakirjaan 
31.8.2023 mennessä. Seuraparlamentti kävi asiasta keskustelua ja päätti lähettää lautakunnalle 
seuraavanlaisen lausunnon: 
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- Pidetään nykyisestä suunnitelmasta kiinni, eikä siirretä kohteita eteenpäin. Työlänojan liikunta- 
ja leikkipuisto on tärkeä liikuntapaikka Metsäkylälle ja se tulisi toteuttaa vuonna 2025, kuten 
suunnitelmassa. Sitä ei tule siirtää muiden hankkeiden tieltä. 

 
 

5. Lajien-/seurojenvälinen yhteistyö sekä koululaistapahtumat 
 
Käytiin keskustelua ylöjärveläisseurojen keskinäisestä yhteistyöstä sekä seurojen palkatuista 
työntekijöistä.  
 
Yhteistyötä on jonkin verran esim. salivuorojen osalta. Jatkossa voisi miettiä esim. 
fysiikkaharjoittelussa yhteistyötä. Puheenjohtaja pohti myös, että voisiko seurojen 
taloushallinnan palveluita yhdistää.  
 
Ylöjärvellä on melko vähän palkattuja työntekijöitä seuroissa. Ylöjärven Ilveksessä  on kolme 
työntekijää. Työntekijöitä on hankala löytää, koska työ on iltapainotteista. Työntekijöiden 
rahoitus jäsen- ja toimintamaksuilla. Myös avustuksia on mahdollista saada Opetus- ja 
kulttuuriministeriöltä.  
 
Liikuntakoordinaattori ehdotti, että kutsutaan Juho Tukia Tapparalta puhumaan kunnan ja 
seuratoimijan yhteistyöstä seuraavaan seuraparlamentin kokoukseen. Jatketaan keskustelua 
tuolloin. 
 

6. Muut asiat 
 
- Suomen liikkuvin kunta -hakemus.  

Keskusteltiin, lähdetäänkö mukaan. Liikuntapäällikkö perehtyy asiaan ja lisätietoa seuraavassa 
kokouksessa 

- Vinkki seuroille: https://www.lahitapiola.fi/tietoa-lahitapiolasta/yhtiot/pirkanmaa/lahjoitukset  
 

7. Seuraavat kokoukset 
 
Torstai 12.10 klo.17.30 
 

8. Kokouksen päättäminen 
 
Päätettiin kokous 19.15 
 

https://www.lahitapiola.fi/tietoa-lahitapiolasta/yhtiot/pirkanmaa/lahjoitukset

